
Folgefonn skyttarlag 

 

Årsmøte den 19.10.14 kl 12:00-13:30 

Frammøte: Oddgeir Kvestad, Vidar Erdal, Per Aakre ,Håvard Aga, Steinar Nilsen,Kåre 

Svartveit Aarekol, Steinar Lund, Jon Kråkevik og Bente Bjotveit 

Ordstyrar: Steinar Lund 

Referent: Bente Bjotveit 

Underskrift protokoll: Kåre Svartveit Aarekol og Jon Kråkevik 

 

1.Årsmelding 

2.Rekneskap 

3.Årskontingent 

4.Val 

5. Innkomne saker 

 

1.Gjennomgang av årsmeldinga 

Årsmeldinga vart godkjent med presisering om at det var ikkje sendt ut purring til dei som har 

skote opp og gløymd å betala for medlemskap.  

2. Rekneskap 

Håvard Aga som er revisor hadde ingen merknader til rekneskapen og dermed vart den 

godkjent. Men han var ikkje klar over at han skulle vera revisor. Tildelte verv må ein verta 

spurd om på førehand. VIKTIG! 

Men det kom nokre kommentar til rekneskapen som: 

- Vidar kommenterte at rekneskapen manglar avskrivingar på inventar og våpen. 

Resultat vil berre auka og det vert ikkje rett. Må endrast på frå neste år. 

- Ammunisjonslageret - verdien av ammunisjonslageret var 27.000,- for lågt når dei 

talde opp ved avslutning av rekneskapsåret i fjor. Dette blei retta opp i årets 

rekneskap,så ammunisjonslageret er korrekt per idag. 

- Dyr forsikring på bygg og inventar, i dag brukar me Gjensidige. Vidar sjekkar om det 

er mulig å få billigare. 

- Det vart kjøpt inn eit nytt våpen av frifondsmidlar. Våpenet vert betalt etter avslutning 

av rekneskapen, slik at kostnaden ikkje kjem med før i neste års rekneskap. 

3.Årskontingent 

- Årskontingenten vert uendra. Kontingenten er då som følgjande: 

- Medlemskontingent under 17 år kr 100 

- Medlemskontingent ,vaksne utan oppskyting kr 250 



- Medlemskontingent +oppskyting kr 500 

 

4.Val 

Leiar: Steinar Lund (1 år) 

Kasserar: Vidar Erdal(2 år som styremedlem,1 år som kasserar) 

Ungdomsansvarlig: Bente Bjotveit(2 år) 

Styremedlemer : Sjur Lothe (2 år),Kåre Svartveit Aarekol(1 år),Jon Kråkevik 1 år) 

Varamedlemer: Dag Åkre(1 år) og Arne Råen(1 år)                              

Revisor: Håvard Aga(1 år) og Erling Aga(1 år) 

Valnemnda: Ole Kristian Hatlen(3 år),Jan Asbjørn Utne(2 år) og Steinar Nilsen(1 år) 

 

Det vart bestemt på årsmøtet at ungdomsleiaren vert ein del av styret.  Vidar Erdal og Steinar 

Lund fekk også fullmakt til å få tilgang til bankkontoane til skyttarlaget. 

5. Innkomne saker 

Ingen 

 

Andre saker som vart diskutert på møtet var: 

- Unger/ungdomskytinga: det er viktig å satse på dei sidan interessa har vore bra til no, 

difor er det viktig å få på plass elektroniske skyteskiver. Styret har difor fått fullmakt på 

årsmøte til å kjøpa inn elektroniske skiver til miniatyrbanen. Men ein skal venta til den 

20.november for då får ein veta om ein har fått løyving av sparebank stiftinga 

Hardanger. 

- Grusing av vegen frå sprengstofflager og opp til skyttarhuset. Samt kantslått langs 

vegen 

- Skyttarbladet, har 3 stk. Styremedlemene har hatt bladet på omgang i dag, men kan 

evt. delast ut til nokon av den yngre garde. Men bladet er kanskje ikkje av det mest 

interessante lesestoff?? 

- Det må lagast til ein skriftleg avtale med hytteeigar Selje om tilgang på skyttarlaget sitt 

vatn. 

- Steinar Lund undersøkjer regelverket for lager av våpen og ammunisjon. 

                  

 

 

 

 


